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                                ΠΡΟΣ: Τον Σ.Δ.Υ. και Ε. ν. Κυκλάδων  
            

                                       Κοιν.: ΟΔΥΕ 

             
                 

                                              Αγαπητοί συνάδελφοι, 

                                 
                                         Πριν από λίγες ημέρες και 

συγκεκριμένα την 30
η
 Μαϊου 2016 ήτοι μετά το πέρας της  

διαδικασίας για την εκλογή εκπροσώπων στα υπηρεσιακά 
συμβούλια( τυχαίο; δεν … νομίζω ), σε ακροατήριο του 

Πρωτοδικείου Αθηνών, μαζεύτηκαν τα μέλη των Διοικητικών 

Συμβουλίων της ΟΔΥΕ, νυν και πρώην, και τα μέλη των 
Εξελεγκτικών Επιτροπών, νυν και πρώην, προκειμένου να 

ανακοινωθεί η έκθεση του οικονομικού εμπειρογνώμονα, 

σχετικά με τον οικονομικό απολογισμό του προηγούμενου ΔΣ 
της Ομοσπονδίας. 

Από την προαναφερόμενη ημεροχρονολογία, σήμερα 

συμπληρώνονται επτά ( 7 ) μέρες και από την Ομοσπονδία μας, 
ούτε φωνή ούτε ακρόαση.  

Δεν έχει ενημερώσει τα μέλη της και κατ΄ επέκταση δεν έχουμε 

ενημερωθεί κι εμείς, τα μέλη των μελών της, για ότι συμβαίνει 
στα «υψηλά συνδικαλιστικά κλιμάκια», προφανώς 

περιφρουρώντας άλλο ένα «άβατο» : τα οικονομικά πεπραγμένα 
της ΟΔΥΕ….. 

Υπάρχει η πληροφορία, ότι την υπόθεση έχει αναλάβει 

Οικονομικός Εισαγγελέας.  
Κυκλοφορούν φήμες ότι με άνωθεν εντολές η έρευνα των 

οικονομικών της Ομοσπονδίας, θα προχωρήσει σε βάθος 

χρόνου. 
Υπάρχουν φήμες για ταμειακές ελλείψεις μεγάλων ποσών. 

Κυκλοφορούν χίλιες δυο φήμες, αδύνατον να διασταυρωθούν 

και να επιβεβαιωθούν.  



Παρά ταύτα δεν υπάρχει καμία ενημέρωση από την 

Ομοσπονδία, η οποία συστηματικά απαξιώνει να ενημερώσει 
για αυτό το θέμα που «σέρνεται» εδώ και τόσους μήνες. 

Να σημειώσω ότι το Ταμείο της Ομοσπονδίας αλλά και ο 

καθιερωμένος ετήσιος οικονομικός απολογισμός της 
Ομοσπονδίας, αφορά τον καθέναν από όλους εμάς που 

ανήκουμε στους κατά τόπους συλλόγους - μέλη της 

Ομοσπονδίας.  
Συνεπώς έχουμε κάθε δικαίωμα να ενημερωθούμε και για να το 

θέσω σωστά έχουμε δικαίωμα να απαιτούμε ενημέρωση. 

Συνάδελφοι της Ομοσπονδίας, ο κανονισμός λειτουργίας της 
Ομοσπονδίας δεν αναφέρει πουθενά ότι σας εξέλεξαν οι 

εκπρόσωποί μας για να διαχειριστείτε εκ των ενόντων τις όποιες 

οικονομικές αταξίες πρώην και νυν μελών της.  
Γιατί αυτό γίνεται από τότε που συγκροτηθήκατε σε σώμα, με 

την επικουρία  βέβαια και όλων των άλλοτε λαλίστατων παντός 

χρώματος  παρατάξεων, μηδεμιάς - δυστυχώς -εξαιρουμένης.  
( όπως  προκύπτει από την επίσημη ιστοσελίδα της 

Ομοσπονδίας ).    

Επιτέλους, τολμήστε να ενημερώσετε τη βάση. Η σιωπή, δεν 
είναι πάντα χρυσός…… 

Πάντα με αγάπη 

 
Γιώργος Βαλσαμάκης 

Γραμματέας Πρωτοδικών Σύρου 

 
Υ.Γ.  

Επειδή οι επιστολές οι δικές μου αλλά και τα έγγραφα του 
Συλλόγου Δικαστικών Υπαλλήλων και Επιμελητών Ν. 

Κυκλάδων, έχουν πάρει κόκκινη κάρτα από την ιστοσελίδα της 

Ομοσπονδίας, ( η ελευθερία του λόγου και της έκφρασης  
ανέκαθεν ενοχλούσε τα υψηλά συνδικαλιστικά μας όργανα ) θα 

φροντίσω εγώ για την κοινοποίηση της επιστολής, όπου δει.  

Ας όψονται οι υπαίτιοι….. 
 

 

Ο ίδιος 


